
PROTOKOLL

vid sammanträde den 3/2 1975 
i Djurgårdens IF: s ordförandekonferens (För
troenderåd) på Stadion.

Närvarande:
från Överstyrelsen: 

Rudolf Walldén, 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Kaj Alm, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Lennart Öberg, 
Anders Holmstedt, 
Karl Liliequist;

från sektionsstyrelserna: 
Gunnar Dyvik (bandy) 
Erik Wennerberg (bobsleigh) 
Gert Strid (bordtennis) 
Ulf Johansson (bowling) 
Thore Starck (boxning) 
Carl-Axel Haglund (brottning) 
Berthold Helgesson (cykel) 
Suzanne Dettner (damidrott) 
Gunnar Lundqvist (fotboll) 
Yngve Arnell (fäktning) 
Gillis Florsjö (handboll) 
Rune Andersson (ishockey) 
Lars-Erik Löfman (konståkning) 
Lars-Erik Forsberg (orientering) 
Sture Danielsson (skidor) 
Bert Ackered (slalom)

från kansliet:
Bo Andersson

§ 1: Föreningsordföranden Rudolf Walldén hälsade de tillstädeskomna 
välkomna till sammanträdet, varefter förrättades närvarokontroll 
i enlighet med ovanstående förteckning. Då damsektionen anmält sitt 
upphörande gällde dess förra ordförandes närvaro som inofficiell.

§ 2: Den sammanträdet förelagda dagordningen godkändes med möjlighet till
kompletteringar under mötets gång.

§ 3: Valdes Rudolf Walldén att vara mötesordförande och Karl Liliequist 
som sekreterare för protokollet.
Att vara justeringsmän valdes Gunnar Lundqvist och Lars-Erik Löfman.

§ 4: Föredrog Reine Gustafsson ett sammandrag av de olika sektionernas 
samt Överstyrelsens budget 1974-75 med ett allmänt erkännande för 
det arbete, som vederbörande lagt ner för att inför Förtroenderådet 
för första gången kunna lämna en ekonomisk belysning rakt igenom 
hela föreningen.

§ 5: Dagens bingo-situation rapporterades av Ulf Örnmarker med framhållande 
av att dessvärre ännu inte något avtal kunnat träffas med Riksbingo 
AB men väl att ett sådant nu torde kunna bli verklighet under veckan. 

(forts.)
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Efter en orientering av vad bingospelet, både inom Riksbingo AB:s 
och övriga medarrangörers ramar, borde kunna ge för föreningen och 
efter ytterligare besked i ärendet av Kaj Alm godkände samman
trädet rapporterna.
Hur bingoinkomsterna är tänkta att handhas inom föreningen rappor
terade ordföranden: alla intäkter redovisas över huvudkassan och 
härefter sker behovsprövning för resp. sektioner med en ungefärlig 
tilldelning av vad dessa hittills disponerat för den egna verk
samheten. Att vissa sektioner med stora underskott skall som hittills 
låna upp kapital till dryga räntesatser, medan andra bättre gynnade 
sektioner samtidigt kunde fondera pengar, måste betecknas som dålig 
ekonomisering. Därför borde en central behandling av bingointäkterna 
vara en föreningsmässigt riktigare väg att gå i framtiden.
Någon direkt invändning not en dylik centralisering hade ingen sek
tion att göra. Överstyrelsen fick förtroendet att arbeta vidare efter 
de föreslagna linjerna.

§ 6: Programmet för födelsedagsfesten den 12.3 föredrogs av Bengt Stagnan
med besked om att inbjudan skall gå ut till alla medlemmar över 18 
år och att priset blir 80 kr. Mot detta reagerades från olika håll 
ned förslag om att ett billigare alternativ också skulle finnas för 
att möjliggöra för bl.a. många aktiva att närvara. Det framhölls 
från ÖS att årets fest är ett experiment, varmed man vill försöka 
nå de många medlemmar ute i de perifera kretsar, som annars inte 
har kontakt med föreningen annat än i samband med inbetalning av 
årsavgift och vid erhållande av ”Djurgårdaren”.

§ 7: Klubbmärkets inregistrering hos Kungl. Patent- och Registrerings
verket redovisades av Roland Erixon med framhållande av att det i 
fortsättningen blir efterräkningar för parter, som illegalt ut
nyttjar DIF-märket på alla slags varor. Nu gällande överenskommelser 
med Serieföreningen i fotboll resp. ishockey kan accepteras året ut.

§ 8: Om nya idrotter på föreningens program redogjorde Liliequist gällande 
basket och volley och med kontakter gjorda med två klubbar med intresse 
att gå samman med DIF både med aktiva, styrelser och funktionärer.
Från Gunnar Lundqvist och Rune Andersson anmäldes betänkligheter mot 
att fotbolls- och ishockeyintressena kunde drabbas (lokaler och 
planer), och det ifrågasattes också om de nya idrotterna ekonomiskt 
kunde stå på egna ben.
Åt Överstyrelsen uppdrogs att ytterligare pröva förutsättningarna.

§ 9: Nästa nummer av "Djurgårdaren" beräknas utkomma senast den 1/4/75,
varmed bidrag från samtliga sektioner måste vara redaktionen till
handa senast den 1/3/75. Gunnar Lundqvist betonade vikten av att 
samtliga sektioner lade sig vinn om att inkomma med material i god 
tid. Varje sektion utlovades en skriftlig påminnelse om sina möj
ligheter att få medverka dels redaktionellt dels annonsmässigt med 
50 % på upptagna annonserorder.

§ 10: Om officiella skrivelser på högre nivå (med RF och motsvarande) redo
gjorde Kaj Alm med framhållande av att ingen ändring skett i fråga 
om gällande praxis, att Överstyrelsen skall vara orienterad för 
att ge sanktion.

§ 11: I fråga om stadgekommittén meddelade Ulf Örnmarker att ett första
sammanträde varit utlyst och att omarbetat förslag finns att före
lägga kommitterade i så god tid, att en rapport kan beräknas till 
ett nytt möte i Förtroenderådet.

§ 12: Tidpunkt för 1975 års årsmöte rapporterades vara preliminärt fast
ställd till den 10/11/75 på Fältöverstens lokaler.

(forts.)
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§ 13: On lokalfrågor orienterade Rolf Theblin med framhållade av 
att det på sina håll varit så dåligt utnyttjande av lokalerna 
att de kommunala hyresbidragen (upp till 90 %) varit i farozonen. 
Ändrade dispocitioner är ifrågasatta av vederbörande myndighet. 
I fråga on boxningslokalen hade dispens nedgivits genon att 
dansektionens medlemmar aktiviserats att träna därstädes.

§ 14: Lars-Erik Forsberg begärde besked on alltjänt KM-medaljen fanns 
att tillgå för sektionernas egna klubbmästerskap. Sekreteraren 
gav besked att KM-medaljen från att tidigare ha använts inom 
flera sektioner kommit ur bruk men att en kontakt hos Sporrongs 
resulterat i besked att stansen till denna medalj finns kvar 
och att därmed nytillverkning kan ske. Beslöts att via kansliet 
ta fran uppgift från vilka sektioner, som önskar ha tillgång 
på en KM-medalj.

§ 15: På fråga av Forsberg om valberedning inför höstens årsmöte meddelades 
att val av sådan förekommer på dagordning för maj-sammanträdet i 
Förtroenderådet.

§ 16: Det meddelades att Överstyrelsen på sitt program har ett återupp
livande av ett trivsel- och prata-ut-nöte med samtliga sektions

styrelser.
§ 17: Sammanträdet avslutades av ordföranden med ett tack till samtliga 

för deras intresse i gemensamma viktiga föreningsangelägenheter, 
varefter det övergicks till enklare materiell förplägnad.


